
Hei! 

Det oppfordres til at innbyggere kan komme med innspill i denne betente 

saken. 

Betent? 

Ja, eg vil sei den i høyeste grad er betent!! 

Dette gjelder våre barn, våre barns venner og tryggheten dei har krav på. 

Det gjelder sikkerheten til våre barn og ansatte på skolen. Det handler om 

inneklima, det handler rett og slett om fornuft! 

 

Me på Åkra har hørt om ny skole i årevis, men det einaste me får er falske 

forhåpninger. 

Dessverre er tilliten til dere deretter... 

Med dei nye forslagene virker det som at kommunen velger hva som er 

billigst idag, framfor hva som vil være billigst i det lange løp. Det blir 

som å pisse i buksa for å holde varmen. 

På Åkra er tomter kjøpt, folk har måttet selge sine hus for det skulle 

komme ny skole. Ca 2 år etter at tomta er kjøpt, skal ein plutselig gå 

vekk fra desse planene og heller prioritere ny skole på Vea kor ein ikkje 

er blitt enig med seg sjøl om KOR ein skal bygge ny skole!!! 

BYGG NY SKOLE PÅ ÅKRA NÅ!! 

DERETTER BYGGER DERE NY OG LIK SKOLE PÅ VEA. Vea trenger selvfølgelig også 

ny skole. 

Da vil det bli billigere og fornuften vil seire. 

Husk at å flytte på skolegrensene vil ikkje gjere Åkra skole tryggere og 

bedre. Åkra skole var utgått på dato for ca 30 år siden, noe som betyr at 

det trengs ny skole på Åkra NÅ! 

 

 

 

Mvh 

Mangor Kristoffersen 

Far til barn på Åkra skole 
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